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You probably know who Marie Curie was,but you may not have heard of Rachel Carson.Of the

outstanding ladies listed below,who do you think was the most important woman of the past

100 years?

你可能知道玛丽·居里是谁，但你或许没有听说过瑞秋·卡森。在下面列出的杰出女性中，你认为

谁是过去100年最重要的女性？

Jane Addams(1860-1935)

简·亚当斯（1860-1935）

Anyone who has ever been helped by a social worker has Jane Addams to thank.Addans

helped the poor and worked for peace. She encouraged a sense of community(社区)by

creating shelters and promoting education and services for people in need In 1931,Addams

became the first American woman to win the Nobel Peace Prize.

任何曾经得到社会工作者帮助的人都要感谢简·亚当斯。亚当斯帮助穷人并致力于和平。她通过

创建庇护所和促进教育及服务，鼓励社区意识，帮助有需要的人。1931年，亚当斯成为首位获

得诺贝尔和平奖的美国女性。

Rachel Carson(1907-1964)

瑞秋·卡森（1907-1964）

If it weren’t for Rachel Carson, the environmental movement might not exist today.Her popular

1962 book Silent Spring raised awareness of the dangers of pollution and the harmful effects of

chemicals on humans and on the world’s lakes and oceans.

如果没有瑞秋·卡森，环保运动可能至今还不存在。她的畅销书《寂静的春天》（1962年）提高

了人们对污染危险的认识，以及化学品对人类和世界湖泊、海洋的有害影响。

Sandra Day O’Connor(1930-present)

桑德拉·戴·奥康纳（1930年至今）

When Sandra Day O’Connor finished third in her class at Stanford Law School, in 1952,she

could not find work at a law firm because she was a woman. She became an Arizona state

senator(参议员) and ,in 1981, the first woman to join the U.S. Supreme Court. O’Connor gave

the deciding vote in many important cases during her 24 years on the top court.

当桑德拉·戴·奥康纳在1952年以斯坦福法学院第三名的成绩毕业时，她找不到律师事务所的工

作，因为她是女性。她成为了亚利桑那州的州参议员，并于1981年成为首位加入美国最高法院

的女性。在奥康纳在最高法院的24年任期内，她在许多重要案件中投下了决定性的一票。

Rosa Parks(1913-2005)

罗莎·帕克斯（1913-2005）

On December 1,1955,in Montgomery,Alabama,Rasa Parks would not give up her seat on a bus

to a passenger. Her simple act landed Parks in prison.But it also set lff the Montgmery bus

boycott. It lasted for more than a year, and kicked off the civil-rights movement. “The only tired I
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was, was tired lr giving in,”said Parks.

1955年12月1日，在阿拉巴马州蒙哥马利，罗莎·帕克斯拒绝在公交车上为一位乘客让座。她这

个简单的行为让帕克斯进了监狱。但它也引发了蒙哥马利公交车抵制运动。这场抵制持续了一年

多，并开启了民权运动。“我唯一感到疲惫的，就是屈服，”帕克斯说。

1. What is jane Addams noted for in history?

A. Her social work.

B. Her lack of proper training in law.

C. Her efforts to win a prize.

D. Her community background.

答案：A

2. What is the reason for O’Connor’s being rejected by the law firm?

A. Her lack of proper training in law.

B. Her little work experience in court.

C. The discrimination against women.

D. The poor financial conditions.

答案：C

3. Who made a great contribution to the civil-rights movement in the US?

A. Jane Addams. B. Rachel Carson. C. Sandra Day O’Connor.

答案：D

4. What can we infer about the women mentioned in the text?

A. They are highly educated. B. They are truly creative.

C. They are pioneers. D. They are peace-lovers.

答案：C
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A warm drink of milk before bed has long been the best choice for those wanting a good night’s

sleep. But now a study has found it really does help people nod off—if it is milked from a cow at

night.

喝一杯温暖的牛奶长期以来一直是那些想要睡个好觉的人的最佳选择。但现在一项研究发现，它

确实有助于人们入睡——如果这牛奶是在夜间从奶牛身上挤出来的。

Researchers have discovered that “night milk” contains more melatonin(褪黑激素), which has

been proven to help people feel sleepy and reduce anxiety.

研究人员发现，“夜间牛奶”含有更多的褪黑激素，已被证明有助于人们感到困倦并减少焦虑。

The study, by researchers from Seoul, South Korea, involved mice being fed with dried milk

powder made from cows milked both during the day and at night.

这项由韩国首尔的研究人员进行的研究涉及喂养小鼠，这些小鼠被喂食由白天和夜间挤奶的奶牛

制成的脱脂奶粉。

Those given night milk, which contained 10 times the amount of melatonin, were less active

and less anxious than those fed with the milk collected during daytime, according to the study

published in The Journal of Medicinal Food.

根据发表在《药用食品杂志》上的研究，那些被喂食含有褪黑激素量是白天挤奶的牛奶的10倍的

夜间牛奶的小鼠，活动量较少，焦虑感也较轻。

Night milk quickened the start of sleep and caused the mice to sleep longer.

夜间牛奶加快了小鼠入睡的开始，并使它们睡得更久。

While the effect of cows milk harvested at different time has not been tested on humans up to

now, taking melatonin drugs has been suggested to those who are struggling to fall asleep at

night.

尽管到目前为止，不同时间收获的牛奶对人类的影响尚未经过测试，但已经建议那些晚上难以入

睡的人服用褪黑素药物。

Previous studies have also indicated that milk can be excellent for helping sleep because of the

calcium content, which helps people to relax.

以前的研究也表明，由于钙含量的原因，牛奶对于帮助睡眠非常有益，钙有助于人们放松。

Milk is also sugar-free and additive-free with nutritionists recommending skimmed milk as the

best choice before bed as it is the least fattening. The more fat you take in before bedtime, the

greater burden you will put on your body at night.

牛奶也是无糖和无添加剂的，营养师推荐睡前最佳选择是脱脂牛奶，因为它是最不会导致体重增

加的。你在睡前摄入的脂肪越多，晚上对你的身体负担就越重。
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1. According to the text, the mice fed with daytime milk_.

A. started sleep more easily

B. were more anxious

C. were less active

D. woke up later

答案：B

2. Which of the following is true of melatonin according to the text?

A.It’s been tested on mice for ten times.

B.It can make people more energetic.

C.It exists in milk in great amount.

D. It’s used in sleeping drugs.

答案：D

3. What can be a suitable title for the text?

A. Night Milk and Sleep

B. Fat, Sugar and Health

C. An Experiment on Mice

D. Milk Drinking and Health

答案：A

4. How does the author support the theme of the text?

A. By giving examples.

B.By stating arguments.

C. By explaining statistical data.

D. By providing research results.

答案：D
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In the depths of the French Guianese rainforest, there still remain unusual groups of

indigenous(土著的) people. Surprisingly, these people live largely by their own laws and their

own social customs. And yet, people in this area are in fact French citizens because it has

been a colony(殖民地) of the French Republic since 1946. In theory, they should live by the

French law is often ignored or unknown, thus making them into an interesting area of

“lawlessness” in the world.

在法属圭亚那雨林的深处，仍然存在着一些不同寻常的土著人群。令人惊讶的是，这些人大多遵

循自己的法律和社交习俗生活。然而，这个地区的居民实际上是法国公民，因为它自1946年以

来一直是法兰西共和国的殖民地。理论上，他们应该遵守法国法律，但实际上这些法律常常被忽

视或不为人所知，因此使他们成为世界上一个有趣的“无法无天”的地区。

The lives of these people have finally been recorded thanks to the effects of a Frenchman form

Paris called Gin. Gin spent five months in early 2015 exploring the most remote corners of this

area, which sits on the edge of the Amazon rainforest, with half its population of only 250,000

living in its capital, Cayenne.

多亏了一位名叫金的巴黎法国人的影响，这些人的生活终于被记录下来。金在2015年初花了五

个月的时间探索这个位于亚马逊雨林边缘、一半人口仅25万且生活在其首府卡宴的地区最偏远的

角落。

“I have a special love for the French Guianese people. I have worked there on and off for

almost ten years,” says Gin. “I’ve been able to keep firm friendships with them. Thus I have

been allowed to gain access to their living environment. I don’t see it as a lawless land. But

rather I see it as an area of freedom.”

“我对法属圭亚那人民有着特殊的爱。我已经在那里断断续续地工作了将近十年，”金说。“我已经

能够与他们建立起牢固的友谊。因此，我被允许进入他们的生活环境。我不认为这是一个无法无

天的地方。相反，我认为这是一个自由的领域。”

“I wanted to show the audience a photographic record touching upon the uncivilized life,”

continues Gin. “I prefer to work in black and white, which allows me to show different specific

worlds more clearly.”

“我想向观众展示一个关于未开化生活的摄影记录，”金继续说。“我更喜欢用黑白摄影，这让我能

够更清晰地展示不同的特定世界。”

His black-and-white pictures present a world almost lost in time. These pictures show people

seemingly pushed into a world that they were unprepared for. These local citizens now have to

balance their traditional self-supporting hunting lifestyle with the lifestyle offered by the modern

French Republic, which brings with it not only necessary state welfare, but also alcoholism,

betrayal and even suicide.

他的黑白照片展示了一个几乎被时间遗忘的世界。这些照片展示了人们似乎被推进了一个他们没
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有准备好的世界。这些当地居民现在必须在传统的自给自足的狩猎生活方式与现代法兰西共和国

提供的生活方式之间找到平衡，后者不仅带来了必要的国家福利，还有酗酒、背叛甚至自杀等问

题。

1. Why does the author feel surprised about the indigenous people in French Guiana?

A. They seldom follow the French law.

B. They often ignore the Guianese law.

C. They are separated from the modern world.

D. They are both Guianese and French citizens.

答案：A

2. Gin introduced the special world of the indigenous Guianese as _.

A. a tour guide

B. a geographer

C. a film director

D. a photographer

答案：D

3. What is Gin’s attitude towards the lives of the indigenous Guianese?

A. Cautious.

B. Doubtful.

C. Uninterested.

D. Appreciative.

答案：D

4. What does the underlined word “it” in the last paragraph refer to?

A. The modern French lifestyle.

B. The self-supporting hunting.

C. The uncivilized hunting.

D. The French Republic.

答案：A
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If you could have one superpower, what would it be?

如果你有一种超能力，你希望是什么？

Dreaming about whether you would want to read minds, see through walls, or have

superhuman strength may sound silly, but it actually gets to the heart of what really matters in

your life.

梦想着是否想要读懂人心、透视墙壁或拥有超人力量可能听起来很傻，但它实际上触及了你生活

中真正重要的事情的核心。

Every day in our work, we are inspired by the people we meet doing extraordinary things to

improve the world.

每天在我们的工作中，我们都被那些为了改善世界而做出非凡事迹的人们所激励。

They have a different kind of superpower that all of us possess: the power to make a difference

in the lives of others.

他们拥有一种我们都拥有的不同寻常的超能力：改变他人生活的力量。

We’re not saying that everyone needs to contribute their lives to the poor. Your lives are busy

enough doing homework, playing sports, making friends, seeking after your dreams. But we do

think that you can live a more powerful life when you devote some of your time and energy to

something much larger than yourself. Find an issue you are interested in and learn more.

Volunteer or, if you can, contribute a little money to a cause. Whatever you do, don’t be a

bystander. Get involved. You may have the opportunity to make your biggest difference when

you’re older. But why not start now?

我们并不是说每个人都需要为穷人奉献自己的一生。你的生活已经够忙碌了，做作业、参加运

动、交朋友、追求梦想。但我们确实认为，当你将一部分时间和精力投入到比自己更伟大的事业

中时，你可以过上更有力量的生活。找到一个你感兴趣的问题并了解更多。志愿服务，或者如果

你能，为一个事业贡献一点金钱。无论你做什么，都不要成为旁观者。参与进来。你可能在年长

时有机会做出最大的不同。但为什么现在不开始呢？

Our own experience working together on health, development, and energy the last twenty

years has been one of the most rewarding parts of our lives. It has changed who we are and

continues to fuel our optimism about how much the lives of the poorest people will improve in

the years ahead.

我们自己在健康、发展和能源领域合作的过去二十年的经验，是我们生活中最有价值的部分之

一。它改变了我们，并继续激发我们对最贫困人口生活在未来几年将有多大改善的乐观态度。

1. What does the underlined part in Paragraph 2 refer to?

A. Your life style.

B. Your life value.
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C. Your trouble in life.

D. Your life experience.

答案：B

2. Why does the author say they are inspired every day?

A. They possess different kinds of superpowers.

B. They have got the power to change the world.

C. Some people around them are making the world better.

D. There are many powerful people in their life and work.

答案：C

3. What does the author stress in Paragraph 5?

A. Learning more and contributing more to a cause.

B. Rising above self and acting to help others.

C. Working hard to get a bigger opportunity.

D. Trying your best to help the poor.

答案：B

4. What can be inferred from the last paragraph?

A. The author believes the lives of the poorest will get better.

B. Much more progress will be made in the near future.

C. The work on health is the most valuable experience.

D. People’s efforts have been materially rewarded.

答案：A
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Basketball Statistician Help Wanted

篮球统计助手招聘

The Athletic Department is looking for students to help assist staff during the Fall 2016, Winter

2016-17 and Spring 2017 semesters. Students in this position will be keeping live statistics

during basketball games. Students must meet all of the following requirements:

体育部门正在寻找学生在2016年秋季、2016-2017年冬季和2017年春季学期协助工作人员。担

任此职位的学生将在篮球比赛期间实时记录数据。学生必须满足以下所有要求：

�Good computer skills

良好的计算机技能

�Available evenings and weekends

晚上和周末有空

�Knowing basketball rules and statistics

了解篮球规则和统计数据

Students interested in working for the Athletic Department should contact the Athletic

Coordinator at their respective(各自的) campuses.

对于有兴趣在体育部门工作的学生，应联系各自校区的体育协调员。

�TP/SS Athletic Coordinator, Michael Simone,240-567-1308

TP/SS体育协调员，迈克尔·西蒙尼，240-567-1308

�Rockville Athletic Coordinator, Jorge Zuniga,240-567-7589

洛克维尔体育协调员，乔治·祖尼加，240-567-7589

�Springfield Athletic coordinator, Gary Miller,240-567-2273

斯普林菲尔德体育协调员，加里·米勒，240-567-2273

�Germantown Athletic Coordinator, GavriChavan, 240-567-6915

德国城体育协调员，加夫里·查万，240-567-6915

1. When will the job start?

A .In May 2016B. In May 2017

C.In September 2016D. In September2017

答案：C

2. Who is more likely to get job?

A.Sam,English major ,member of the college basketball team

B.Judy,IT staff with night classes,children’s basketball team coach

C.Ted,computer major, basketball fan,free on evenings and weekends
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D.Molly,part_time programmer,high school basketball player ,new mother

答案：C

3. Whom should you contact if you want to apply for the job in Rockville?

A.MichaelB.JorgeC.GauriD.Gary

答案：B
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A new collection of photos brings an unsuccessful Antarctic voyage back to life.

一组新的照片集让一次失败的南极探险重新回到了人们的视线。

Frank Hurley’s pictures would be outstanding - undoubtedly first-rate photo-joumalism if they

had been made last week.In fact,they were shot from 1914 through 1916,most of them after a

disastrous shipwreck (海难), by a cameraman who had no reasonable expectation of survial.

Many of the images were stored in an ice chest, under freezing water, in the damaged wooden

ship.

弗兰克·赫尔利的照片如果放在上周拍摄，无疑将是杰出的一流新闻摄影作品。实际上，这些照

片是在1914年至1916年间拍摄的，大部分是在一次灾难性的海难之后，由一位没有生存希望的

摄影师拍摄的。许多照片被储存在一个冰柜里，在受损的木船下，被冰冻的水覆盖。

The ship was the Endurance,a small,tight,Norwegian-built three-master that was intended to

take Sir Emest Shackleton and a smakk crew of seamen and scientists,27 men in all,to the

southernmost shore of antarctica’s Weddell Sea.From that point Shackleton wanted to force a

passage by dog sled （雪橇） across the continent. The journey was intended to achieve more

than what Captain Robert Falcon Scott had done. Captain Scott had reached the South Pole

early in 1912 but had died with his four companions on the march back.

那艘船是耐力号，一艘小型、紧凑、挪威制造的三桅帆船，原本计划搭载欧内斯特·沙克尔顿爵

士和他的一小队水手和科学家，共27人，前往南极洲威德尔海的最南端。从那里，沙克尔顿计划

用狗拉雪橇穿越大陆。这次旅程旨在实现比罗伯特·法尔康·斯科特船长在1912年初到达南极点并

返回途中与他的四个伙伴一起死去的成就更多。

As writer Caroline Alexander makes clearin her forceful and well-researched story

正如作家卡罗琳·亚历山大在她有力且研究充分的故事中所明确指出的，

The Endurance, adventuring was even then a thoroughly commercial effort. Scott’s last journey,

completed as he lay in a tent dying of cold and hunger, caught the world’s imagination, and a

film made in his honor drew crowds. Shackleton, a onetime British merchant-navy officer who

had got to within 100 miles of the Soum Foie in 1908, started a business before his 1914

voyage to make money from movie and still photography. Frank Hurley,a confident and gifted

Australian photographer who knew the Antarctic, was hired to make the images, most of which

have never before been published.

耐力号的冒险甚至在当时也是一项彻底的商业活动。斯科特的最后一次旅程，在他躺在帐篷里死

于寒冷和饥饿时完成，吸引了全世界的想象力，一部为他制作的影片吸引了众多观众。沙克尔

顿，一位曾经的英国商船海军军官，曾在1908年到达南极洲罗斯海的100英里内，他在1914年的

航行前开始做生意，以从电影和静态摄影中赚钱。弗兰克·赫尔利，一位自信且有才华的澳大利

亚摄影师，他了解南极洲，被雇来拍摄这些照片，其中大部分以前从未公开发表过。
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1. What do we know about the photos taken by Hurley?

A.They were made last week.

B. They showed undersea sceneries.

C. They were found by a cameraman.

D. They recorded a disastrous adventure.

答案：B

2. Who reached the South Pole first according to the text?

A. Frank Hurley. B.Erenst Shackleton

C. Robert Falcon Scott. D. Caroline Alexander.

答案：C

3. What does Alexander think was the purpose of the 1914 voyage?

A. Artistic creation.

B. Scientific research.

C. Money making.

D. Treasure hunting.

答案：C
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Reading can be a social activity. Think of the people who belong to book groups. They choose

books to read and them need to disscus them.Now,the website BookCrossing,com turns the

page on the traditional idea of a book groups.

阅读可以是一种社交活动。想想那些参加读书会的人们。他们选择书籍进行阅读，然后需要讨

论。现在，BookCrossing.com网站颠覆了传统读书会的观念。

Members go on the site and register the books they own and would like to share.BookCrossing

provides an identification number to stick inside the book. Then the person leaves place,

hoping that the book will have an adventure,traveling far and wide with each new reader who

finds it.

成员们在网站上注册他们拥有并愿意分享的书籍。BookCrossing提供一个识别号码，贴在书

内。然后，人们离开并希望这本书能够经历一场冒险，随着每一个新发现它的读者而远行。

Bruce Pederson, the managing director of BookCrossing, says, “The two山logs that change

your life are the people you meet and books you read. BookCrossing combines both”

BookCrossing的总经理布鲁斯·佩德森说：“改变你生活的两个东西是你所遇到的人和你所读的

书。BookCrossing将这两者结合在一起。”

Members leave books on park benches and buses, in train stations and coffee shops.Whoever

finds their book will go to the site and record where they found it.

成员们将书籍留在公园长椅、公交车上、火车站和咖啡店。任何找到书的人都会去网站记录他们

在哪里找到的。

People who find a book can also leave a journal entry describing what they thought of it.E-mails

are then can to the BookCrossers to keep them updated about their books have been found.

Bruce Pederson says the idea is for people not to be selfish by keeping a book to gather dust

on a shelf at home.

找到书的人还可以留下一篇日记条目，描述他们对书的看法。然后电子邮件会发送给

BookCrossers，让他们了解他们的书被找到了。布鲁斯·佩德森说，这个想法是让人们不要自私

地把书留在家里积尘。

BookCrossing is part of a trend among people who want to get back to the “real” and not the

virtual(虚拟).The site now has more than one million members in more than one hundred thirty-

five countries.

BookCrossing是人们想要回归“真实”而非虚拟世界的趋势的一部分。该网站现在在超过135个国

家拥有超过一百万的成员。

1. Why does the author mention book groups in the first paragraph?

A.To explain what they are.

B. To introduce BookCrossing.
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C. To stress the importance of reading.

D.To encouraac readers to share their kleas.

答案：C

2. What does the underlined word “it” in Paragraph 2 refer to?

A. The book. B. An adventure. C.A public place. D. The identification number.

答案：D

31.What will a BookCrosser do with a book after reading it?

A. Meet other readers to discuss it.

B.keep it safe in his bookcase.

C.Pass it on to another reader.

D. Mail it back to its owner.

答案：A

1. What is the best title for the text?

A. Online Reading: A Virtual Tour.

B. Electronic Books: A New Trend.

C.A book Group Brings Tradition Baok.

D.A Website Links People throught Books.

答案：B
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Five years ago,when I taught art at a school in Seattle, I used Tinkertoys as a test at the

beginning of a term to find out something about my students.I put a small set of Tinkertoys in

front of each student, and said:“Make something out of the Tinkertoys. You have 45 minutes

today—and 45 minutes each day for the rest of the week”

五年前，当我在西雅图的一所学校教艺术时，我用Tinkertoys作为学期初的测试，以了解我的学

生们。我在每个学生面前放了一套小Tinkertoys，并说：“用Tinkertoys制作一些东西。你今天有

45分钟——这周剩下的每天也有45分钟。”

A few students hesitated to start ,They waited to see what the rest of the class would do.

Several others checked the instructions and made something according to one of the model

plans provided. Another group built something out of their own imaginatings.

一些学生犹豫着开始，他们等待看其他同学会怎么做。还有一些人查看了说明书，并根据提供的

模型计划制作了一些东西。另一组则根据自己的想象力建造了东西。

Once I had a boy who worked experimentally with Tinkertoys in his free time.His constructions

filled a shelf in the art classroom and a good part of his bedroom at home.I was delighted at the

presence of such a student.Here was an exceptionally creative mind at work. His presence

meant that I had an unexpected teaching assistant in class whose creativity would infect（感

染） other students.

有一次，我遇到了一个男孩，他在空闲时间里用Tinkertoys进行实验。他的构造作品填满了艺术

教室的一个架子，以及他家里卧室的大部分空间。我对这个学生的出现感到非常高兴。这里有一

个异常有创造力的头脑在工作。他的存在意味着我在课堂上有一个意想不到的教学助手，他的创

造力会感染其他学生。

Encouraging this kind of thinking has a downside, the ask of losing those students who had a

different style of thinking.Without fail one would declare,’“But I’m just not creative.”

鼓励这种思维方式有一个缺点，那就是可能会失去那些思维方式不同的学生。总会有人宣称：

“但我就是没有创造力。”

“Do you dream at night when you’re asleep？”

“你晚上睡觉时会做梦吗？”

“Oh,sure.”

“哦，当然。”

“So tell me one of your most interesting dreams.”The student would tell something wildly

imagimative.Flying in the sky or in a time machine or growing three heads.“That’s pretty

creative.Who does that for you？”

“那么告诉我你做过的一个最有趣的梦。”学生会讲述一些极其富有想象力的事情。在天空中飞

翔，或者在时光机里，或者长出三个头。“那很有创造力。是谁为你做的？”
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“Nobody.I do it.”

“没有人。是我自己。”

“Really—at night,when you’re asleep？”

“真的吗——在你晚上睡觉的时候？”

“Sure.”

“当然。”

“Try doing it in the daytime ,in class,okay？”

“试着在白天，在课堂上做，好吗？”

1. The teacher used Tinkertoys in class in order to .

A. know more about the students

B. make the lessons more exciting

C. raise the students’ interest in art

D. teach the students about toy design

答案：A

2. What do we know about the boy mentioned in Paragraph3?

A. He liked to help his teacher.

B. He preferred to study alone.

C. He was active in class.

D.He was imaginative.

答案：D

3. What does the underlined word”downside”in Paragraph 4 probably mean?

A.Mistake. B. Drawback. C. Difficulty. D. Burdrn

答案：A

4. Why did the teacher ask the students to talk about their dreams?

A. To help them to see their creativity.

B. To find out about their sleeping habits.

C.To help them to improve their memory.

D. To find outAbout their ways of thinking.

答案：A
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What’s On?

有什么活动？

Electric Underground

地下电子音乐

7.30pm-1.00am Free at the Cyclops Theatre

7.30pm-1.00am 在独眼巨人剧院免费

DO you know who’s playing in your area? We’re bringing you an exciting evening of live rock

and pop music from the best local bands. Are you interested in becoming a musician and

getting a recording contract(合同)? if so, come early to the talk at 7.30pm by JuJes Skye, a

successful record producer. He’s going to talk about how you canfind the right person to

produce your nusic.

你知道谁在你的地区演出吗？我们将为你带来一个充满现场摇滚和流行音乐的精彩夜晚，来自最

好的本地乐队。你对成为音乐家并获得唱片合同感兴趣吗？如果是，请在7.30pm来听JuJes

Skye的讲座，他是一位成功的唱片制作人。他将讲述如何找到合适的人来制作你的音乐。

Gee Whizz

奇才表演

8.30pm-10.3Opm Comedy at Kaleidoscope

8.30pm-10.30pm 在万花筒喜剧表演

Come and see Gee Whizz perform. He’s the funniest stand-up comedian on the comedy

scene. his joyful show will please everyone, from the youngest to the oldest. Gee Whizz really

knows how to make you laugh! Our bar is open from 7.00pm for drinks and snacks(快餐).

来看Gee Whizz的表演。他是喜剧界最有趣的单口喜剧演员。他充满欢乐的表演将让每个人，从

最小的到最老的，都感到高兴。Gee Whizz真的很会逗你笑！我们的酒吧从7.00pm开始提供饮

料和小吃。

Simon’s Workshop

西蒙的工作坊

5.00pm-7.30pm Wednesdays at Victoria Stage

5.00pm-7.30pm 每周三在维多利亚舞台

This is a Rood chance for anyone who wants to learn how to do comedy. The workshop looks

at every kind of comedy, and practices many different ways of making people laugh. Simon is a

comedian and actor who has 10 years experience of reaching comedy.His workshops are

exciting and fun. An evening with Simon will give you the conndence to be funny.

对于任何想要学习如何做喜剧的人来说，这是一个绝佳的机会。这个工作坊涵盖了各种类型的喜

剧，并实践了许多不同的让人发笑的方法。西蒙是一位有10年喜剧经验的喜剧演员和演员。他的

工作坊充满激情和乐趣。与西蒙共度一个晚上将给你自信，让你变得有趣。
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Charlotte Stone

夏洛特·斯通

5.00pm-7.30pm Pizza World

5.00pm-7.30pm 披萨世界

Fine food with beautiful jazz music; this is a great evening out. Charlotte Stone will perform

songs from her new best-selling CD, with James Pickering on the piano. The menu is Italian,

with excellent meat and fresh fish, pizzas and pasta(面食).Book early to get a table. Our bar is

open all day, and serves cocktails, coffee, beer, and white wine.

美食搭配美妙的爵士音乐；这是一个绝佳的外出夜晚。夏洛特·斯通将演唱她新的最佳销售CD中

的歌曲，由詹姆斯·皮克林在钢琴上伴奏。菜单是意大利风味，有美味的肉类和新鲜鱼类，披萨

和面食。请尽早预订以确保有座位。我们的酒吧全天开放，提供鸡尾酒，咖啡，啤酒和白葡萄

酒。

1. Who can help you if you want to your music produced?

A. Jules Skye.B. Gee Whizz

C. Charlotte Stone.D. James Pickering.

答案：D

2. At which place can people of different ages enjoy a good laugh?

A. The Cyclops Theatre.B. Kaleidoscope.

C. Victoria Stage.D. Pizza World.

答案：A

3. What do we know about Simon’s Workshop?

A. It requires membership.B. It lasts three hours each time.

C. It is run by a comedy club.D. It is held every Wednesday.

答案：B

4. When will Charlotte Stone perform her songs?

A.5.00pm-7.30pm B.7.30pm-1.00am

C.8.00pm-11.00pm D.8.30pm-10.30pm

答案：C
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